
Wetserds viinner

Styrelsemöte 6/5-18, kl 15:30, Epokgården

Deltagare: Johan Lindqvist, Hans-Olov Thilander, Bertil Lundström, Björn Björebäck, Anders

Öström, Jan-Erik Ax6n, Peter Fäldt, Anneli Häyr6n

1) Föregående mötes protokoll

lnga kommentarer
2) Status arbetet med Wetsera (Acke, Björn, Anders, Johan)

- Tätning av bordläggning: Björn och Johan har gjort studiebesök på en ekbåt med

motsvarande tätning som föreslås för Wetsera och resultatet där talar för den lösning vi har

beslutat om.

- Däck: Kan påbörjas nu när det är varmare (krävs varmare än 10 grader). Luckor skulle göras

vid motorn så att det går att öppna och jobba med motorn, vilket kommer att kräva en del

korrigering.
- Propelleraxel: Arbetet påbörjat men inte färdigt. Dock leverans denna månad.

- Relingen: Slipad men inte lackad

- Masterna: Har krävt en del jobb eftersom de master vi har fått är ruttna inuti, renovering
påsår.

- Vantstag: Ska målas,

- Roder: Ska tillverkas. Det vi har är slut. Material finns inhandlat och levererat och Björn

fixa r.

- Bultar till röstjärn: Pågår

- Värmepump till Wetsera: Har inte kommit än

- Arbets-/planeringsmöte: Må ndag t4 I 5-78
3) Anställningar (Johan/Bertil)

Hans-Oves son kan ev gå in under sommaren men vi agerar inte nu. Erik Karlsson (praktikant)

börjar på måndag 7 /5 ochjobbar två veckor. Alis är anställning verkar upphöra nu men får
jobba tills Karl-Oskar slutar. Peter och Bertil undersöker uppsägningstid etc. Bertil kollar med

Peter hur anställningen ser ut. Karl-Oskar är anställd maj ut och sen blir det ev tillfälliga
inhopp vid behov. Hans-Ove är anställd fram till sommaren.

4) Ekonomi(Peter)

Ölbryggandet släpper vi för i år eftersom vi inte vet hur marknaden ser ut.
Arvsfondspengarna är slut. Nu börjar vi använda de pengar som finns i Wetseras övriga

ekonomi. Om det inte kommer in mer pengar krävs det ideellt arbete för att vi ska bli klara.

5) Gästhamnsverksamheten och Östhammars kommun (Bertil/Björn)

Björn har varit på möte i Östhammar om turistnäringen, politiker och tjänstemän, där det
meddelades att ingen har lämnat in anbud och därför kommer kommunen att själv sköta

gästhamnen under 2018. Diskuterades olika strategier för nuläget både med avseende på

gästhamnen och att Wetsera behöver intäkter på något sätt. Bertil och Hans-Olof sonderar
på varsitt håll om relationen till kommunen. Diskuterades hur samarbetet mellan ideella

föreningar skulle kunna se ut för att sköta hamnverksamheten. Diskussionen fortsätter
6) Wetseras registrering i sjöfartsregistret/ägarförhållanden (Joha n)

Nu är registreringen i Transportstyrelsen klar och vi äger Wetsera även formellt. Johan kan

nu ta kontakt med Skutföreningen.
7l Simskola och andra aktiviteter (Anneli)

Diskuterades och fråga är sänd till Astrid som driver Simskolor i Roslagen om vi kan fortsätta
som förut.



8) Årsmöte 17 l6kl15 (Johan/Peter/Berti!)

Förberedelser krävs. 19/5 senast måste kallelsen ut. Vi har inte haft två medlemsmöten per

år som krävs enligt stadgarna. Vi behöver revisionsberättelse och aktivera valberedningen.

Mötet äger rum på Wetsera och följs av enkel middag. Anmälan till Bertil Lundström

bertil@blfoto.se Hans-Olof fixar kyckling och potatissallad till middagen.

9) Redovisning till Arvsfonden (Peter/Anneli/Bertil)

Peter redogjorde för läget. Ska vara inne 17 juni. Kräver en del arbete. Det behövs skriva ett
underlag för redovisningen och Peter, Björn, Bertil och Johan startar arbetet direkt efter
styrelsemötet. => Vi gick igenom vad som ska redovisas och Peter skriver ett grovt förslag. Vi

träffas sedan den %kl 10 och slutskriver det som ska till Arvsfonden. Peter har ordnat en

revisor.

10) övriga frågor
Planerar att under sommaren med viss regelbundenhet arrangera visningar av båten, Skulte

kunna annonseras på gamla anslagstavlan vid hamnkontoret.

11) Uppskattning av återstående arbete
Björn har gjort en sammanställning av återstående arbete. Enligt den kommer vi behöva

över en miljon för att färdigställa om vi har betalda snickar som ska göra jobbet. Vi har inte

de pengarna ! Gör vi det mesta arbetet själva så kan vi klarare ekonomiskt men ej tidsmässigt

att få henne i sjön i år. Mycket tråkigt men förmodligen enda lösningen. Ett stort arbete som

vi kan/måste skjuta på är förhydringen, vilket förmodligen ej går att göra innan hon svällt. Vi

behöver ta fram en plan som vi kan presenterafdiskutera på årsmötet den 17/6.
12) Nästa styrelsemöte

27 ls kl 1-7 på Epokgården

*&,ut.lrt;
Ordförande

Anneli Häyr6n

Sekreterare


